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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire gondolhatott a képviselő?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Boldog István, a Jász-Nagykun-Szolnok megye 04-es számú választókerületének megválasztott 
képviselője a központi költségvetés vitájában többek között az alábbi kijelentést tette:

„Bízom benne, hogy elkezdhetjük még ebben a ciklusban az M4-es út építését Berettyóújfaluig, én 
azt gondolom, hogy erre is van lehetőség 2021-ben. Illetve nagyon fontosnak tartom, hogy a 
Kunszentmártont elkerülő út Szentes felé, ez a beruházás el tudjon indulni. Erre is lehetőséget ad a 
2021-es költségvetés.”

Mivel Kunszentmártonban ez egy nagyon fontos kérdés, munkatársaimmal átnéztük a költségvetést,
de ilyen kitétellel nem találkoztunk.

Ezért kérem Miniszter Urat, jelölje meg azt a helyet, ahol a költségvetésben a Kunszentmártont 
elkerülő út szerepel!

Amennyiben ilyen nincs, akkor kérem, azt a forrást jelölje meg, amelyre a képviselő gondolhatott, 
amikor „lehetőségről” beszélt.

Végezetül kérem, adjon egyértelmű választ: a kunszentmártoniak számíthatnak-e egy elkerülő útra 
Szentes felé? Ha igen, mikor?

Várom szíves válaszait!


